
Gjø-Vard Styremøte 24/4-17 19:00 Mustad Næringspark

Til stede: Espen, Kirsten, Arnfinn, Elias, Hege
Fraværende: Sigmund, Arnt Oluf

1) Godkjenning av innkalling
Innkallingen godkjent.

2) Godkjenning av forrige referat fra 20/2 
Godkjent uten kommentarer.

3) Hvordan kan Gjø-Vard støtte juniorene våre best mulig? 
Elias: Om aktiviteter og tiltak ut over Mjøs-O og GTR

• Økonomisk støtte til samlinger
• Større miljø - f.eks. kunne delta på andre klubbers samlinger - tilpasset den enkelte løper 

etter behov

Sportslig tar kontakt med aktuelle klubber mtp på samarbeid/deltakelse på samlinger ut fra den 
enkelte løpers behov

4) Status Skistuakomiten
Styret har ikke funnet en ny leder ennå. Jobber fortsatt med å finne ny leder.
Det presiseres at kassa må bemannes av noen som er 16 år eller eldre.

5) Status Web-ansvarlig 
Bjørn Arild plattformansvarlig.
Redaktør Are Strandlie ble foreslått.
Redaktørrettigheter gis til hele styret.

6) Økonomi 
Sponsor OK
Økonomi OK
Medlemskontigent OK - Noen få utestående fra 2016
Skistua sesongen 2016/2016 ga 57.000 i salg, 25.000 i parkering

7) Eventuelt
10-mila - Lagene Gjø-Vard har deltagere ble gått gjennom
Naturens dag 28/5 – tilbakemelding 28/4 – Kan Tur-O komiteeen ta dette?

Neste møte: 12/6-17 19:00 Mustad Næringspark


